
Atriumhuset referat 300919 
Fremmødte 
Emma, Morten, Henriette, Søren, Christopher, Julie og Sacha 

Konstituerende bestyrelsesmøde 
Kort oplæg om hvad bestyrelses arbejde indebærer 

- Ansvarsområder 
- Aftale vedr. udlevering af bestyrelsesnøgle 
- Forskellige arrangementer i løbet af bestyrelsesåret 
- Introduktion til IT 

Solcelleanlæg 
Solcelleanlæg på taget er gået i stykker. Der er henover sommeren blevet repareret på disse 
solcelleanlæg, uden at der er taget kontakt til bestyrelsen. Dette betyder at der er forekommet en 
ekstraregning.  
 
Beløbet kan enten trækkes fra reguleringskontoen eller inkorporeres i en huslejestigning over 3 år.  

Det besluttes at ekstraregningen faktureres fra reguleringskontoen, hvis muligt. 

Skridsikker gulv  
Der er lavet et testområde med skridsikkert område på tredje sal foran elevatoren. Bestyrelsen har 
testet området, og mener at det godt kan gøre gangene mere sikre ift. sne, regn og dug. Det 
besluttes at testområdet skal udvides, og resultaterne revurderes når testområdet er lagt.  

Valg af ny formand 
Henriette stiller op og vælges enstemmigt. 

Valg af repræsentant i Østjysk Bolig 
Der skal vælges to repræsentanter til at repræsentere Atriumhuset i Østjysk Bolig. 
Søren stiller op og vælges enstemmigt.  
Emma stiller op og vælges enstemmigt. 

Valg af fast mødedag 
Bestyrelsesmøde vælges til at være første tirsdag i måneden (lige uger). 

Eventuelt 
 


